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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BELVEDER 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA:  024-05/22-01/14 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-12 
Rijeka,  26. rujna 2022. 
 

 

ZAPISNIK 
S 29. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
29. sjednica VMO Belveder održana je 26. rujna 2022. godine (ponedjeljak) početkom u 
16,00 sati u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 28. sjednice VMO Belvedera. 

 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Informacija o održavanju Programa malonogometni turnir 
2. Informacija o odustajanju Programa Dana MO za 2023. godinu 
3. Razno 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
Ad.1 
Predsjednica je izvijestila prisutne da trenutno nema zabrana okupljanja i ostalih mjera za 
sprečavanje širenje pandemije COVID-a te da se planira organizirati Malonogometni turnir krajem 
studenog na igralištu od Centara za odgoj i obrazovanje Rijeka u suradnji sa S. Štimac 
profesoricom tjelesnog odgoja i trenericom a na kojem bi pored učenika iz Centra sudjelovala i 
djeca iz okolnih škola. 
 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
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Ad.2 
Predsjednica je uvodno izvijestila članove o pristiglom zahtjevu osnivača vezano za smanjivane 
sredstava za ranije odobrene Programe rada u 2023 godini. 
Istaknula je da se ne odustaje od tradicionalnih aktivnosti za djecu a to su doček Sv. Nikole i turnir 
u COO Rijeka, koje su imale veliki odaziv u predpandemijskim godinama i koje će sigurno biti 
podržane i od idućeg saziva. 
Predložila je da se planirana sredstva umanje za 7.000,00 kn na stavci Dani MO, odnosno da se 
od te aktivnosti odustane. 
Nakon rasprave Vijeće je podržalo prijedlog. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog izmjena Programa rada i prijedlog 
Financijskog plana VMO za 2023. godinu. 
 
 

Ad.3 
Pod točkom razno Vijeće je razmatralo sljedeće zahtjeve građana: 
 
- zahtjev za postavljanjem dva stupića pored garaže u blizini Franca Prešerna 25. 
 
Zaključak: Vijeće je zaključilo da je zahtjev opravdan i da će se uputiti Rijeka plusu na 
daljnje postupanje. 
 
-zahtjev za obnovom horizontalne signalizacije u ulici Silvija Bačića 27 i to ocrtavanjem cca 10 m 
žute linije i označenog parkirnog mjesta za invalide. 
 
Zaključak: Vijeće je zaključilo da je zahtjev opravdan i da će se uputiti Rijeka plusu na 
daljnje postupanje. 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Bolf 
 


